
 
 

Aan de gemeenteraad en het college van B&W  

van de gemeente Noardeast-Fryslân 

Postbus 13 

9290 AA Kollum 

 

Dokkum, 9 februari 2021  

 

Betreft: prioriteren parkeren Harddraverspark 

          
Geacht college, beste raadsleden,  

 

Nu we opnieuw aan de vooravond van een belangrijk besluit staan over het Harddraverspark 

in Dokkum, leek het ons goed om het belang van een nummer 1 parkeerplaats in het 

Harddraverspark in Dokkum te benadrukken. Dit is namelijk wat ons betreft hét moment om 

voor eens en voor altijd voor een duurzame, moderne parkeeroplossing te kiezen en Dokkum 

op die manier nóg aantrekkelijker te maken. Hoewel we ook nog steeds voorstander zijn van 

de verdere planontwikkeling – dat schreven we begin 2020  - zoals die nu voorligt, heeft 

parkeren wat ons en onze leden betreft nu echt prioriteit.  

 

Ontwikkeling cruciaal 

De periode met lockdowns heeft ook in de binnenstad gezorgd voor een zware periode, 

waarbij ondernemers behoorlijk hebben moeten inleveren. De reserves zijn op, nóg meer 

consumenten hebben het winkelen via internet ontdekt en door de toegenomen recreatieve 

en woonvoorzieningen in de binnenstad is de parkeerdruk groot. Recente cijfers van de 

gemeente laten zien dat er vaak een bezetting van 85% van de parkeerplaatsen is. In de 

praktijk is er dan geen plekje meer te vinden op enkele moeilijk bereikbare of te kleine 

parkeerplekken na. Willen we een levendige binnenstad met een gezellig en gevarieerd 

horeca- en winkelaanbod in Dokkum behouden, dan is de ontwikkeling van het parkeren in 

het Harddraverspark nu cruciaal. Wethouder Hanemaaijer noemde als belangrijkste doel van 

de herinrichting van de Harddraver dat het de binnenstad van Dokkum versterkt. Dat doet 

het in onze ogen alleen als er nu op het gebied van parkeren doorgepakt wordt.   

 

Gevoelig voor parkeren 

De eerder getroffen maatregelen voor wat betreft gratis parkeren in de ochtenduren en het 

vrij parkeren op de randparkeerplaatsen hebben een positieve uitwerking op de binnenstad. 

Consumenten zijn dus erg gevoelig voor maatregelen met betrekking tot parkeren. We zijn 

blij dat de gemeente heeft toegezegd het wegvallen van parkeerplaatsen op de Markt te 

compenseren. Wat ons betreft is het Harddraverspark daar een goede optie voor, al hadden 

we het liefst gezien dat de parkeerplaatsen nog wat dichter bij het centrum en meer naar het 

water toe gerealiseerd werden.  



 
 

 

Nummer 1 parkeerplaats  

We roepen u als raad op om bij het debat over de aanvraag voor het investeringskrediet 

project Harddraverspark & Tolhuispark te gaan voor prioriteit voor de ontwikkeling van 

parkeerplaats de Harddraver tot de nummer 1 parkeerplaats bij het centrum van Dokkum.  

 

In onze ogen ziet dat er als volgt uit:   

- Een parkeerplaats die goed vindbaar is en die al op De Centrale As wordt aangeduid. Onze 

voorkeur gaat uit naar een vermelding van de loopafstand naar de binnenstad in het aantal 

minuten. Het is voor toeristen en dagjesmensen een eerste kennismaking met Dokkum. Het 

moet dan ook de parkeerplaats worden van bezoekers die wat langer (enkele uren/halve dag) 

in de stad blijven. 

- Parkeerterrein het Harddraverspark moet zich gevoelsmatig dicht bij het kernwinkelgebied 

bevinden. Ontwikkeling van het terrein kan dan ook niet los worden gezien van een zichtbare 

en aantrekkelijke looproute naar de binnenstad. De situering moet eigenlijk zo zijn dat 

wanneer je de auto uitstapt, je de binnenstad (Waaggebouw) ziet.  

- Goede en grote parkeervakken. Juist omdat auto’s steeds groter worden, kan wellicht ook 

worden gedacht aan eenrichtingsverkeer op het terrein. Hoe meer ruimte er kan worden 

heringericht, hoe meer mogelijkheden voor parkeren, grotere aantrekkingskracht en 

daardoor meer bezoekers voor Dokkum. 

- Aandacht voor duurzaamheid in de vorm van een ruime hoeveelheid oplaadpunten voor 

zowel elektrische auto’s als fietsen. Eventueel in combinatie met zonnepanelen, die tegelijk 

een overkapping kunnen vormen.  

- Wellicht dat er ook onderzoek kan worden gedaan naar een (duurzame) shuttle service 

tussen dit parkeerterrein en de binnenstad van Dokkum. Dit om het parkeerterrein ook 

aantrekkelijk te maken voor mindervaliden en voor de zwaardere boodschappen.  

 

Bezoekers aantrekken 

De mogelijkheid om het gebied (deels) te ontwikkelen is voor de binnenstad van Dokkum 

een unieke kans. Nergens anders ligt zo dicht tegen het winkelgebied een terrein waar nu 

kansen liggen om veel extra bezoekers naar Dokkum toe te trekken. Wij zien als 

ondernemersvereniging volop mogelijkheden in bijvoorbeeld de ontwikkeling van extra 

woningen, een vakantiepark, museum of recreatiepark met voldoende aansprekende 

attracties. Die ontwikkeling kost echter tijd. Onze voorkeur gaat dan ook uit in het prioriteren 

van het parkeren in het Harddraverspark en in de uitvoering daarvan denken we graag mee.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Voorzitter OVD 


